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Geachte fractie,  

 

Contact  Social Media Overige gegevens 

 www.hollandskroon.nl   facebook.com/hollandskroon  BNG Algemeen NL82 BNGH 028.51.52.785  

 T 088 – 321 50 00   @hollandskroon   BIC: BNGHNL2G  

 

Op 7 december 2022 heeft u politieke vragen (nummer PV-2229) gesteld over idee toegankelijkheid voor 

watersporters. In deze brief beantwoorden wij de door u gestelde vragen. Om de antwoorden in de juiste 

context te plaatsen, vindt u hier onder eerst de inleiding op uw vragen. U vindt de antwoorden direct 

onder de vragen.  

 

Bij de eerste ideeënmarkt heeft een inwoner een idee ingediend om watersporters (met name suppers en 

kanoërs) in Anna Paulowna betere toegang tot het water te bieden: een gemakkelijke, ‘lage instap’ 

(beschoeiing, aanlegsteiger, ruime houten vlonder en boothelling). De beoogde opstapplaats is aan het 

Hooge Oude Veer bij het parkeerterreintje aan de N249, tussen de rotonde en het voetgangerstunneltje 

(bijgevoegd afbeelding van de locatie). De vissteigers zijn namelijk te hoog/te klein/ontoegankelijk en het 

nabije strandje wordt door andere recreanten (zwemmers) gebruikt.  

Het idee wordt gesteund door ondergetekende gemeenteraadsleden. 

 

Het blijkt dat niet de gemeente Hollands Kroon eigenaar van deze plek is, maar de Provincie. 

 

 

Reactie 

1. Bent u bereid om bij de Provincie te informeren of dit idee gerealiseerd kan worden op de 

beoogde locatie?  

http://www.hollandskroon.nl/
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 Na intern overleg is geconstateerd dat met een vergunningaanvraag bij zowel de Provincie als 

het HHNK een steiger geplaatst kan worden. HHNK moet meegenomen worden in de 

vergunningaanvraag omdat de steiger ook in hun wateren ligt. Hiervoor dienen wij een plan in.  

  

Wij hebben in ons vooronderzoek al een eerste verkennend gesprek gehad met de provincie.  

Hierin werd duidelijk dat er mogelijkheden zijn om de opstapplaats deels te laten subsidiëren 

(50%) door de provincie. Een kanttekening hierbij is wel, dat de steiger rolstoeltoegankelijk moet 

zijn. Op dit moment staan zij er voorzichtig positief in en zijn zij op de hoogte van dit verzoek. 

  

2. Als realisatie mogelijk blijkt: kunt u samen met de Provincie een plan uitwerken, of is dit aan de 

Provincie - of de gemeente? 

  

 Zoals aangegeven bij vraag 1 moeten wij een plan aan leveren bij de Provincie en het HHNK om 

een vergunning te krijgen. Wat er dan onder andere vanuit ons verwacht wordt, is dat wij een 

bouw-/ technische tekening aanleveren en een subsidie aanvraag indienen. Zodra deze zijn 

goedgekeurd kan de steiger geplaatst worden. Een steiger die nog jaren mee kan zal ongeveer 

tussen de 15.000 en 20.000 euro kosten. Dit totale bedrag moet dan betaald worden door de 

gemeente, tenzij er een subsidie van 50% wordt toegekend.    

  

Het onderhoud is daarna voor de gemeente.  

  

3. Zo niet: zijn er andere locaties in deze omgeving die zich lenen voor de uitvoering van dit idee?  

  

 Vooralsnog zijn er geen belemmeringen om dit plan uit te voeren op de gewenste locatie. Zoals 

aangegeven is de Provincie voorzichtig positief, alleen HHNK kan het plan nog afwijzen door het 

niet verlenen van een vergunning. Verder moeten er financiële middelen beschikbaar gesteld 

worden.  

 

Aandachtspunt is of de sportvissers belemmerd worden zodra er een steiger in de buurt wordt 

aangelegd. In de richting van Anna Paulowna liggen een aantal steigers die gebruikt worden voor 

onder andere viswedstrijden. Om iedereen goed van dienst te zijn, moet er een gesprek komen 

met de visverenigingen. Op deze manier worden alle belangen meegenomen.  

 

Verder zijn er al concrete plannen ter hoogte van de haven bij het Veer om een kanoroute aan te 

leggen tussen het Oude Veer en van Ewijcksluis. Hiervoor is al een leadersubsidie goedgekeurd.  

  

4. Kunt u een inschatting maken van een tijdpad bij verschillende scenario’s? 
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 Scenario 1 is dat er niks gebeurd en dat men kan opstappen bij de route Oude Veer – van 

Ewijcksluis. Deze route moet eind 2024 gerealiseerd zijn en hoort thuis in een project met 

meerdere kanoroutes in Hollands Kroon. Hiervoor is dit jaar een LEADER-aanvraag gedaan die is 

goedgekeurd. De opstapplaats van deze route is dan in de haven bij het Oude Veer. Dit is 

ongeveer 2.5 km van de nu voorgestelde locatie.  

  

Scenario 2 zou zijn dat er wel een extra steiger aangelegd gaat worden. Deze zou dan als alles 

volgens plan verloopt in 2023 uitgevoerd kunnen worden. Hiervoor moeten dan wel middelen 

beschikbaar worden gesteld omdat het benodigde budget van € 15.000/ 20.000 niet in de 

begroting is meegenomen. Ook moet de vergunning verleend worden door HHNK en de 

provincie en moet er een subsidieaanvraag ingediend worden. Als de subsidie goedgekeurd 

wordt zal het bedrag dat wij als gemeente moeten financieren lager zijn.  

  

5. In alle gevallen: Wilt u de indiener van het idee betrekken en op de hoogte houden (dit geldt ook 

voor de ondertekenaars) van de voortgang en het resultaat? 

  

 Ja, als we weten wie het is kunnen wij de indiener informeren over de lopende zaken. Ook 

kunnen wij de ondertekenaars dan op de hoogte houden.   

  

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders, 

 

 

W. Eppinga A. van Dam 

secretaris burgemeester 

 

Deze brief is digitaal opgesteld en daarom niet ondertekend. 

 


